

Title (en)

Radiator for a central-heating system.

Title (de)

Heizkörper für Zentralheizung.

Title (fr)

Radiateur pour chauffage central.

Publication

EP 0371532 A1 19900606 (FR)

Application

EP 89202858 A 19891110

Priority

BE 8801350 A 19881130

Abstract (en)

Each header of the radiator comprises: a U-section (3) which is closed at the two ends and which is equipped with holes (2), into each of which fits one of the ends of one of the parallel pipes (1) of the radiator, this end being welded inside the U-section by means of a weld (5), a second U-section (6) closed at the two ends and covering with its two legs the open side of the first U-section, the end of each leg of one of the U-sections being bent inwards in a Z-shaped manner to form a groove (8), into which formed grooves the end of the legs of the other U-section engages and is welded there by means of a flush weld (10), in such a way that the outer faces of the two U-sections (3-6) are in the same plane. <IMAGE>

Abstract (fr)

Chaque collecteur du radiateur comprend : un profilé en U (3) fermé aux deux extrémités, lequel profilé en U est pourvu de trous (2), où dans chaque trou s'ajuste une des extrémités d'un des tuyaux parallèles (1) du radiateur, laquelle extrémité est soudée au moyen d'une soudure (5) à l'intérieur du profilé en U, un deuxième profilé en U (6) fermé aux deux extrémités, qui recouvre avec ses deux jambes le côté ouvert du premier profilé en U, l'extrémité de chaque jambe d'un des profilés en U étant pliée vers l'intérieur en forme de Z pour former une rainure (8), dans lesquelles rainures formées, l'extrémité des jambes de l'autre profilé en U s'engage et y est soudée au moyen d'une soudure plate (10), de telle sorte que les côtés extérieurs des deux profilés en U (3-6) se trouvent dans un même plan.

IPC 1-7

F28F 9/02

IPC 8 full level

F28D 1/053 (2006.01); **F28F 9/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

F28D 1/053 (2013.01); **F28F 9/0224** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] FR 2475708 A1 19810814 - RUNTAL HOLDING CO SA [CH]
- [Y] DE 2801043 A1 19790712 - HEBBEN ROLF DIPL VOLKSW
- [A] CH 202300 A 19390115 - SULZER AG [CH]
- [A] DE 2205954 A1 19720824 - SCHELDE NL
- [A] DE 588023 C 19331113 - EUGEN WOLF DR
- [A] GB 152734 A 19201014 - ERNEST JOSEPH RICHARDS
- [A] FR 1129585 A 19570123 - CHAUSSON USINES SA
- [A] US 4770240 A 19880913 - DAWSON RICHARD T [US], et al
- [A] GB 2082312 A 19820303 - IMI RADIATORS

Cited by

US6929059B2; EP1811220A3; US5205354A; US6061904A; US5113934A; FR2664370A1; EP0745820A1; US6035931A; DE102009025521A1; WO0045106A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE FR NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0371532 A1 19900606; EP 0371532 B1 19930609; BE 1002279 A6 19901113; DE 68907027 D1 19930715; DE 68907027 T2 19931118

DOCDB simple family (application)

EP 89202858 A 19891110; BE 8801350 A 19881130; DE 68907027 T 19891110